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К-По2 бр.7/17 
 
 

Транскрипт аудио записа  
са главног претреса одржаног 20.09.2018. године  

 
 
 Председник већа:  
 

Председник већа отвара заседање и објављује наставак главног претреса у 
предмету Одељења за ратне злочине Вишег суда у Београду К-По2 број 7/2017 против 
оптуженог Јовановић Милорада, због кривичног дела ратни злочин против цивилног 
становништва из члана 142 став 1 КЗ СРЈ у вези члана 22 КЗ СРЈ по оптужници 
Тужилаштва за ратне злочине КТО број 1/2016 од 03.04.2017. године.  

 
Веће поступа у неизмењеном саставу.  
 
Утврђује се да су на главни претрес приступили:  
 
-заменик тужиоца за ратне злочине Бруно Векарић,   

  -оптужени Јовановић Милорад са браниоцем адвокатом Миловић Марком.  
 
 Видим да нам је успостављена видео конференцијска веза.  
 
 Добар дан. Да ли се чујемо? 
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Чујемо се.  
 
 Председник већа: Хоћете нам се молим вас представити. 
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Ја сам судија Алибабић 
Осман у Кантоналном суду у Бихаћу. 
 
 Председник већа: Добар дан колега. Ја сам председник већа судија Винка 
Бераха Никићевић.  
 
 Ја бих само да констатујемо да је успостављена видео конференцијска веза са 
Кантоналним судом у Бихаћу.  
 
 Реците ми молим вас да ли је присутан сведок Авдић Месуд?  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Јесте.  
 
 Председник већа: Само да констатујемо.  
 
 Конастатује се да је присутан сведок Авдић Месуц, а за данас је било одређено и 
испитивање сведока Исмета Календера, међутим констатује се да је суду достављена 
службена белешка Службе за помоћ и подршку оштећенима и сведоцима Спп.По2 
62/2018 од 13.09.2018. године, у прилогу које је достављен меил преписке са 
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Кантоналним судом Бихаћ из које је утврђено да се сведок Исмет Календер налази у 
Швајцарској да тамо живи и ради тако да се не може одазвати позиву суда. Добро.  
 
 Веће доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

 Да се главни претрес одржи.  
 
 Главни претрес је јаван.  
 
 Врши се аудио снимање главног претреса, а препис тонског снимка биће 
саставни део записника о главном претресу.  
 

НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 
 

 Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

 Да се у наставку доказног поступка путем видео конференцијске везе са 
Кантоналним судом у Бихаћу испита сведок Авдић Месуд.  
 
 Сведок АВДИЋ МЕСУД, идентитет је утврђен... Колега реците ми молим вас 
како сте утврдили идентитет сведока.  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: На основу личне карте 
из које произлази да је овде присутан Авдић Месуд, рођен 14.01.1958. године, лична 
карта број 070Т03491, издата у Санском Мосту. Треба ли ЈМБГ? Можемо, ево рећи 
ћемо и ЈМБГ... 
 
 Председник већа: Можете.  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: 1401958163302, лична 
карта је издата 19.03.2015.  
 
 Председник већа: Хвала лепо.  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Молим.  
 
 Председник већа: Да ли можемо да видимо сведока? Добар дан господине 
Авдићу, да ли се чујемо? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Чујемо се.  
 
 Председник већа: Сведок Авдић Месуд. Хоћете нам молим вас рећи које године 
сте рођени и где сте рођени?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја сам рођен `58., 14.01. у Санском Мосту, мјесто рођења 
Скуцани Факуф, од оца Јусуфа и мајке Емине.  
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 Председник већа: Добро. Реците ми где је Ваша адреса?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Сански Мост, Скуцани Факуф.  
 
 Председник већа: Добро. Реците ми да ли познајете Јовановић Милорада да ли 
сте у сродству и да ли сте у завади ако га познајете?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Познајем га као сам себе.  
 
 Председник већа: Да ли сте у завади?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Хоћеш да вам кажем и ко је и шта је и од кога је ожењен, 
и кога је оженио и тако и колко има ђеце и све.  
 
 Председник већа: Добро, то ћемо после, само сада, реците ми да ли сте у завади 
са њим? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Нисам добро чуо.  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Јесте у завади с њим, 
јесте се свађали с њим другачије речено?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Са њим?  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Да. Јесте у завади с 
њим? Завади, у свађи? У каквим сте односима и тако даље? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Па како ћемо бити у добрим односима кад ме тај човек 
`92.-ге малтретиро.  
 
 Председник већа: Нисте у сродству претпостављам.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Нисмо.  
 
 Председник већа: Добро. Ви сте позвани у својству сведока, као сведок дужни 
сте да говорите истину, давање лажног исказа је кривично дело. Нисте дужни да 
одговарате на питања уколико би одговорима себе или неког Вашег блиског сродника 
изложили тешкој срамоти знатној материјалној штети или кривичном гоњењу. Да ли 
сте ме разумели, да ли сте разумели ове поуке?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Разумио сам, због тога сам и дошо овде, да говорим 
истину и само истину.  
 
 Председник већа: Дакле не смете ништа прећутати. По закону се полаже 
заклетва, да ли имате можда ту текст заклетве или да вам ја говорим?  
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Има. 
 
 Председник већа: Има. Прочитајте наглас молим вас.   
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 Сведок Месуд Авдић: Ево овако укратко да не читам пошто спором читам, а и 
слабо... Заклињем се да ћу говорити истину и само истину и ништа осим истине.  
 
 Председник већа: Хвала лепо. Сведок упозорен, опоменут, заклет па изјави:  
 
 Овако, господине Авдићу ви сте испитани у својству сведока 08. октобра 2007. 
године и испитани сте 17. априла 2015. године. Да ли сте сећате тога? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Да ли остајете код ових исказа?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Остајете у свему, добро. Ја ћу вас замолити да ево сада пред 
већем да нам испричате шта се то догађало јуна-јула месеца `92. године, где сте се ви 
том приликом налазили, па нам испричајте укратко шта се то дешавало.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Ево овако, ја сам се тада налазио код куће своје, прије 
тога су ухапшени били мој брат Исмет и мој брат Мехмед, у ствари нису ухапшени 
него се јавило преко радио станице, њихова имена прочитали да се пријаве најближом 
пункту српске полиције или војске и они су ошли пријавили се код дотичнога 
оптуженог у његово мјесто у Доњи Липник. 
 
 Председник већа: Само ми имена говорите молим вас, код дотичног оптуженог 
на кога мислите? 
  
  Сведок Месуд Авдић: На Милорада. Значи он је из Доњег Липника, јел` тако? 
Општина Сански Мости Доњи Липник.  
 
 Председник већа: Само ви испричајте нам шта знате.  
 
 Сведок Месуд Авдић: И онда после тога су они одведени у Сански Мост, 
недуго тога мој је отац пошо њих да тражи и мој је отац ухапшен исто га ухапсио тај 
исти Милорад, исти Бошко Петровић, исти Славко Вукојевић, исти Шибуља ми смо га 
звали ја не знам ни данас дани како је име томе човјеку, и прошло је пар дана онда 
ујутру око 4, пола 3, ја сам и мој брат Есад и од моје браће од тих што су већ одведени 
фамилија били у очевој кући  и ујутру у 4 сата су лупали на врата и провалили и да јебу 
мајку турску извели све вани и мало и велико. У томе је било, у тој је клапи био и 
дотични Милорад. Ми смо изашли и онда жену и дјецу су вратили назад а мене су, мог 
брата, комби је био одаљен 500 мјетара од куће, руке на потиљак и ишли смо до 
комбија. У комбију сам нашо свог другог врата Емсуда Авдића, комшију и рођака 
Џевада Авдића, Сулејмана Авдића и отјерани су у Лушци Паланку у станицу полиције. 
Чим смо унишли одма је почела туча и дотични Милорад први ме је ударио и онда смо 
се вратили у кућу Симе Миљуша. Отален смо излазили један по један а после тога на 
испитивање. Ја кад сам долазио на испитивање у станици сам затекао Милорада, 
затекао сам господина Петровића и господина Вукојевића. И нисам ни унишо већ на 
вратима ме је Милорад чеко и безбол палицом почео тући. Славко ме је испитиво он је 
сједио за столом Славко и испитиво ме, Славко испитива Милорад туче. Онда Милорад 
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кад суста, онда преузме Бошко Петровић, онда кад престане Бошко Петровић нека су 
дрва Славку украдена прије мене, ја сам радио у Хрватској, онда ми напомињу и та 
дрва да сам му ја покро дрва, а ја немам појма од тога ништа. Даље, враћен сам опет у 
кућу Симе Миљуша и наредних дана рецимо кад сам ишо на испитивања, а ишо сам на 
испитивања, ту сам био 12 дана у Паланци, сваки дан дневно ишо сам по три пут и по 
три пут сам добиво такозване порције од дотичнога Милорада. Сад да мало... имате ли 
мислим питања овај... 
 
 Председник већа: То би било све чега се сећате сада.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Не би било.  
 
 Председник већа: А реците ми изашто су вас скупљали, зашто су вас затварали?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Кога, мислите мене или... 
 
 Председник већа: Вас, браћу и то, због чега, зашто је дошло до затварања? 
Зашто су вас купили? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Зато што су већ била ратна дејства почела, они су 
мислили да ми имамо наоружање и да се наоружавамо и једноставно хапшење је 
почело зна он, он зна исто то добро као и ја што је... 
 
 Председник већа: А реците ми молим вас по Вашем сазнању кога су то они све 
хапсили, зашто?  
 Сведок Месуд Авдић: Све одредом способне људе.  
 
 Председник већа: Све? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Не само мене... 
 
 Председник већа: Без разлике, Србе, Муслимане или само Муслимане или само 
Србе.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Само Муслимане.  
 
 Председник већа: Само Муслимане.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Па госпођо драга ја сам био на Мањачи ја и моја четири 
брата и отац, а иза нас је остало жена, што жена и дјеце 25-оро. Како би се ви осјећали 
да Милорад Јовановић доће по вас а иза вас остане четворо маљолетне дјеце и жена и 
плаћу ко године и вичу куда ћете сад.  
 
 Председник већа: Да ли сте том приликом ви били негде војно ангажовани? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Кога? 
 
 Председник већа: Да ли сте били војно ангажовани том приликом када су вас 
покупили како кажете?  
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 Сведок Месуд Авдић: Ја војно ангажован? 
 
 Председник већа: Да, да.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја сам био у цивилу, био у радном одјелу, ја сам отјеран 
из куће очеве у радном одјелу од фирме ми је дукс што сам радио у њему, као цивил.  
 
 Председник већа: Добро. Ви кажете да вас је редовно тукао Јовановић Милорад 
и да вас је највише тукао, тако сте говорили барем када сте први пут давали исказ.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Да ли сте га ви од раније познавали, да ли сте ви били у некој 
завади са њим?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Нисам га ја познаво.  
 
 Председник већа: Нисте га познавали?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Јесам га овако познаво из виђења, а нисам знао ко је и 
шта, онда сам после знао.  
 
 Председник већа: После сте дознали ближе о њему, јел` тако вас разумем? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Значи тада га нисте познавали?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Хоћете ми нешто дозволити.... 
 
 Председник већа: Изволите.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да дам ја кажем њему лично.  
 
 Председник већа: Немојте, испричајте па ћете му после ако хоћете, он ће вам 
поставити питање вероватно. Изволите.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја бих га само... добро. Ја бих га само пито шта прича он 
својој супрузи Ради, јел` то је моја комшиница.  
 
 Председник већа: Овако, молим вас, пошто ја ћу вам поставити још нека 
питања, још једном Јовановић Милорада само сте знали из виђења, тада том приликом 
када вас је покупио са осталима? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја нисам, прво питање нисам чуо, оне прве ријечи.  
 
 Председник већа: Да ли сам вас добро разумела, том приликом када сте ви били 
ухапшени, Ваша браћа како сте говорили, да ли сте том приликом Јовановић Милорада 
само познавали из виђења или сте га ближе познавали?  
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 Сведок Месуд Авдић: Нисам га ја познаво до сада ал` га је познаво Џевад 
Авдић пошто је ишо са њим у школу и он га исти дан, он и Славко Вукојевић тога 
Џевада Авдића пустили па су га накнадно четири-пет мјесеци убили на Радановом 
пољу.  
 
 Председник већа: Реците ми молим вас, Ви кад сте говорили о Јовановић 
Милораду Ви сте прецизно рекли да је он резервни полицајац био, одакле вам то 
сазнање, то сте 2007. године говорили?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Па зато знао сам по униформи да је резервни полицајац.  
 
 Председник већа: По униформи. Какву је униформу имао?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Па имао је униформу од резервне полиције, сад не могу 
се ја сјећат какве униформе, редовни је полицајац био само Петровић Бошко и то је 
прије ошо у пензију па кад се загужвало и заратило у Босни онда се повратио опет у 
полицију, редовни полицајац био Вукојевић Славко и редовни је полицајац био Миле 
не знам како се презива оца су му звали Прангија.  
 
 Председник већа: Њих сте познавали?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Славко Вукојевића да, Петровића да.  
 
 Председник већа: А реците ми само чега се ви сећате, како је том приликом 
Јовановић Милорад изгледао? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Изгледао црн, мален онако сићушан, ето какав је.  
 
 Председник већа: Каква му је униформа била, опишите униформу, ако се 
сећате?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Униформа била, оне активне оне резервне полиције, ја 
мислим да је била плава униформа.  
 
  Председник већа: Јел` био наоружан? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Па јашта.  
 
 Председник већа: Јесте видели? 
  
 Сведок Месуд Авдић: Па ја видио да.  
 
 Председник већа: Шта је имао од оружја?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Имо је кад је унутра пиштољ, а вани пушку, и пушком је 
мене ухапсио.  
  
  Председник већа: Реците ми молим вас, Ви кажете да је омањи, које би висине 
отприлике био?  
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 Сведок Месуд Авдић: Отприлике једно метар 65, до метар и 70 није више имо и 
килаже до својих 50 кила. 
 
 Председник већа: Реците ми како је то он вас тукао и због чега, да ли вас је 
нешто испитивао или вас је тек тако ударао?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Славко ме испитиво а он ме туко... 
 
 Председник већа: То сте рекли.  
 
 Сведок Месуд Авдић: И псово турску мајку, да ми јебе турску мајку ви сте сви 
исти.  
 
 Председник већа: А где вас је тукао? 
 
 Сведок Месуд Авдић: И како сам ја покушаво да заштитим главу рукама он ми 
је дотично реко види види вели зна и карате.  
 
 Председник већа: А реците ми да ли вас је Вукојевић Славко тукао?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: И он вас је тукао? 
 
 Сведок Месуд Авдић: И он ме тукао и господин Петровић ме је туко, а највише 
ме Јовановић туко, ја сам га молио да ме не туче, ал` џабе он и даље туче.  
 
 Председник већа: Чиме вас је тукао рукама, чиме вас је тукао? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Туко ме рукама, чизмама, палицом и то ме натјеро да 
сједим на столици није ми се дао дизат.  
 
 Председник већа: А јел` само по глави или и по телу?  
 
 Сведок Месуд Авдић: По цјелом телу.  
 
 Председник већа: По целом телу.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја.  
 
 Председник већа: Добро.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја госпођо ја сам дошо, ја сам 12 дана био у Паланци и 
након 12 дана смо отишли на Мањачу и он ме спровео на Мањачу пошто је он чуво 
онда стражу и кад смо дошли на Мањачу на ону капију они што су нас преузели питају 
како је ова турадија слушала он је први, ови су сви ћутали, он је први реко „слабо“ и 
онда сам и на Мањачи позобо,  5 дана из дана у дан ишо.  
 
 Председник већа: Хоћете овако само да ми кажете... 
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 Сведок Месуд Авдић: Ја сам, ја сам 18 дана лежо на земљи у шталама ђе су 
краве биле и ко ми дода руку устанем и сједим, ко ми дода руку опет лежем.  
 
 Председник већа: Добро. Хоћете ми само рећи, Ви говорите да сте били у 
просторијама Симе Миљуш у Лушци Паланци јел` тако?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Јел` можете мало да нам ближе опишете каква је та 
просторија била, где сте се ви налазили, значи каква је просторија изгледала, где сте се 
налазили и с ким сте се налазили том приликом?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Овако, та је просторија била то је био зид ширине 60 
центи камени зид, ту сам ја био у подруму а горе кућа била од брвана, и ја сам кад сам 
дошо туди нисам затеко никога, значи дошо сам ја, дошо је мој брат Есад, дошо је 
Авдић Џевад, Авдић Сулејман, Авдић Емсуд. Онда накнадно после горе је био Авдић 
Џемал, Авдић Јасмин, био је Мајданкић Хилмија, и чим смо дошли, тај Маданкић 
Хилмија није више мого дурати туче имо је шпигло оно мало огледало почео себи 
резати вене и нисмо ни ушли у просторију тај исти Јовановић натјеро мене и Авдић 
Џевада па смо возили тога Хилму да му у Лушци Паланци Боса не знам како се презива 
докторица била, да му завије то да не крвари и ми кад смо унишли жена је рекла „да му 
бога шта радите ово од народа“, а он је њој одговорио „другога вели ћути и гледај свог 
посла“. И вратили смо се, ту смо били, кажем ти сваки дан туча и он је највише и 
Дервишевић Дедо је био са нама у подруму. Дервишевић Деду су тражили тај дан ал` га 
нису нашли, Дервишевић је Дедо дошо накнадно, значи ми смо ухапшени 07.07. ујутру, 
а Дедо је дошо у исти дан око 9 сати, дошо је сам, у ствари није дошо сам, трефио га је 
негде трактором Славко Предојевић и покупио га и дотјеро.  
 
 Председник већа: А откуд Ви то знате ако сте се већ налазили у тим 
просторијама, откуд ви знате да су њега тражили, да га нису нашли, ко га је покупио, 
откуд ви то знате?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Кога?  
 
 Председник већа: Дервишевић Деду.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Деду Дервишевић... 
 
 Председник већа: Да.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Дедо Дервишевић кажем вам... 
 
 Председник већа: Не, откуд знате... 
 
 Сведок Месуд Авдић: ... дошо, Дедо је Дервишевић то јутро тражит кад и ја ал` 
није био човек код куће и дошо је накнадно сам.  
 
 Председник већа: А откуд знате то?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Откуд знамо, па знам, како нећу знат кад сам ја ту био.  
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 Председник већа: Да су га тражили да га нису нашли? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: То знате.  
 
 Сведок Месуд Авдић: И био сам кад је дошо сам.  
 
 Председник већа: Како мислите сам је дошо? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Па дошо је сам нису га они привели нек` је човек од 
страха, од препада дошо, сам се пријавио, а ја сам удаљен 7 километара од Лушци 
Паланке, значи дошо је сам, преко поља дошо је сам.  
 
 Председник већа: И где је он био смештен, јел` он био смештен са вама у тој 
просторији? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Био је камп, био смештен горе и добро господин зна кад 
је Џемал Авдић побјего уз помоћ њихову Славка Вукојевића и њега човјек је платио 2 и 
по хиљаде марака и побјего а осто му син Јасмин.  
 
 Председник већа: Реците ми кад кажете горе, јел` био то на неком спрату горе, 
Ви сте били у подруму, а шта је то горе? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Па горе, јесам вам сад реко, горе је био Авдић Џемал, 
Авдић Јасмин, Авдић Хилмија... овај... Мајданкић.  
 
 Председник већа: А шта је то, то су неке просторије јел` тако, а када је 
Дервишевић Дедо дошо код вас у подрум? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Ја сам био у подруму, ја сам био у подруму у бетону и у 
камену. У подруму у бетону и у камену тако пребијен у бетону и у камену.  
 
 Председник већа: Молим вас, пажљиво ме слушајте... 
 
 Сведок Месуд Авдић: Па полиција, полиција је била удаљена 200 метара од нас.  
 
 Председник већа: Пажљиво ме слушајте, сачекајте мало, интересује ме 
Дервишевић Дедо да ли је у неком моменту био са вама у подруму? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: После ког времена од момента када се он пријавио како 
кажете да је сам дошао, после ког времена је он био са вама у подруму?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Па био док га није господин, нећу рећи господин, док га 
није Јовановић убио.  
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 Председник већа: Е кажите нам шта је то радио? Ја вас опет питам у ком 
моменту он долази код вас после колико дана отприлике? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Ко мислите Дедо или... 
 
 Председник већа: Дедо, Дервишевић Дедо.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Дедо је исти дан дошо код мене пошто смо ми дошли око 
6 сати у Лушци Паланку, а Дедо је дошо сам око 9 пола 10 ујутру и ишо је и он на 
испитивање.  
 
 Председник већа: Јел` ме слушате... 
 
 Сведок Месуд Авдић: И онда после тога... 
 
 Председник већа: Саслушајте ме молим вас, неће бити снимљено, саслушајте 
ме. Интересује ме када је Дервишевић Дедо јел` одмах дошао код вас у подрум, јел` 
одмах са вама био у подруму, јел` сте спомињали био је горе, па ми није јасно?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Био је горе док није Авдић Џемал утеко јел` он је јавио... 
 
 Председник већа: И онда прелази код вас?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Онда кад је Џемал Авдић побјего, онда они пуцају један 
метак у зрак ко нас је чуво и каже побјеже човек. Онда су дошли неки специјалци у 
шареним одјелима и пребацили су одозго у подрум код нас Дервишевић Деду, Авдић 
Јасмина и Мајданкић Хилмију и онда нас, ту је била једна просторија 5 са 5 и посебно 
један мали ходник. Онда су нас једног по једнога изводили у тај ходник и тукли.  
 
 Председник већа: Ајде нам испричајте како је то изледало, како је то тукао 
Јовановић Милорад Деду?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Деду. Јовановић Милорад је дошо 11.-ог око, 11.-ти, 12.-
ти сад не знам који је датум, знам да је била субота, и дово је, туде је улазио ко је год 
хтео нас тући, е једино он господин, нећу ја сам дошо истину само да причам и само 
истину, господин зна ко је чувао нас и само кад нас је чувао „Уза“ звани и његов брат, 
онда нас није нико диро, а кад нас је чуво Јогина и Мићо из Горње Јапре не знам како 
се презива, онда је улазио ту жив ко је хтео, и Јовановић је Милорад дошо, он и дошо, 
ја сам мислио да се они презивају Угреновић, ал` се не презивају Угреновићи нек` се 
презивају Мутић из Горње Јапре два брата он зна како им име, а ја знам да се презивају 
Мутић, и дошо је са њима, ево вели ајде да видимо шта ради она турадија. Унишо је и 
почео је тући свију и онда је окрено се и реко „ево овога усташе што је клао српску 
дјецу `41.“ за Дервишевић Деду, он је реко „нисам алаха ми ја сам тада био малехан“, 
каже „нема везе ти си и сад усташа“ и тукли су га све тројица, онда га је, мало повукли, 
он га је туко чизмама, туко га ногама, рукама, безбол палицом и онда диго три прста и 
реко „шта ово значи за Србе“, каже „не знам ја бога ми“, каже да му мајку турску крсти 
се, он се крстио, тај исти Дервишевић Дедо, кад се искрстио каже „мајку ти јебем 
турску љуби чизме“, он је пошо љубит чизме већ је тада био готов, пао је на стомак, он 
га је попео се са војничком петом и између плећа окрено се под углом 95 степени и 
онда га узео за ноге вели „виђе како се може салдо направити и уназад“ и пребацио је 
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човека на леђа, човек је ошино нормално од бетон и ми смо видли, ја сам лично виђо 
очи лјево и десно и човјек је већ био мртав. У међувремену од оте двојице, оти Мутића 
неко повика „да бога бјежи ето Славке“ и они су истркали из просторије. Након по сата 
иде униформисани војник вели „шта је са отим човјеком“, ми смо се само нако скупили 
пребијени у ћошку сав изломити и крвави, ми смо само ћутили. Е они су, један је 
полицајац резервни био он се нама представио да је Дебровић Мухамед, они су њега 
ухапсили прије нас рецимо, и тај је војник натјеро њега да виђа јел` жив. Човјек је 
метно ту ђе су пулс, минус, на руку није мого виђет, метно на врат каже „није“. Онда, 
посли тога нас су натјерали да уза зид метнемо руке уза зид и да стојимо. Није прошло 
сат времена наишо је комби и набили су Дервишевић Деди врећу црну на главу и једни 
за руке једни за ноге и убацили га у тај комби и ошли према Гредару, то јес` према 
Босанској Крупи. И тај дотични Јовановић је сто посто, ја ово не причам чуо казао него 
лично сам ја туде присуствово, господин га је Јовановић убио и он зна шта је са њим 
даље урадио. Нека буде срамота иза човјека су остала деветоро дјеце и то маљољетни, 
два мала.  
 
 Председник већа: Реците ми молим вас ко би још могао поред вас да потврди да 
је то све видео, јел` има неког живог ко је био са вама и да је видео како је страдао 
Дедо? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Има, има живог.  
  
  Председник већа: Ко је то ко је видео?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Има живога али људи нису у Босни и Херцеговини људи 
су ван Босне и Херцеговине.  
 
 Председник већа: Реците нам само имена?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Има мој брат Есад он је у Америци. Има Авдић Јасмин 
син Џемалов он је у Холандији и ти људи дођу једном годишње ил` ни једном у години.  
 
 Председник већа: Значи они су све видели то и како га је Јовановић тукао и све 
су то видели? 
 
 Сведок Месуд Авдић: И како га је убио.  
 
 Председник већа: И како га је убио.  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Јел` ви можете да нам дате и те адресе Ваших, адресу Ваших 
да рецимо евентуално ако буде било потребе за тим да ступимо у контакт са њима? 
Ваше те рођаке сад што сте споменули у Холандији да живе. 
 
 Сведок Месуд Авдић: Да, да... 
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Њихове адресе.  
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 Сведок Месуд Авдић: Њихове адресе, ја немам њихових адреса, знам да су 
Америци, чак то ме мој брат рођени чак не знам ни у којој држави, јел` ево само је 
једном био како је отишо, он је био најпре у Њемачкој две-три године онда из Њемачке 
ошо за Америку. Само је једном долазио из Америке.  
 
 Председник већа: А реците ми Демировић Мухамед... 
 
 Сведок Месуд Авдић: А господином Јасмином ја немам контакт.  
 
 Председник већа: Добро. Реците ми Демировић Мухамед јел` он жив, јел` знате 
где је он?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Не знам. Тај човјек био, он се мени тако представио, да је 
био из Бихаћа, ја тога човјека после нисам виђо нит` знам.  
 
 Председник већа: А реците ми молим вас да ли ви познајете супругу 
Дервишевић Деда? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Молим? 
 
 Председник већа: Да ли познајете неког још из породице Дервишевић Деда?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Знам, нажалост супруга је преминула прошле године.  
 
 Председник већа: А значи преминула је она.  
  

Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
 Председник већа: Да ли сте некада причали са њом везано за убиство 
Дервишевић Деде?  
 
 Сведок Месуд Авдић: Да ишо сам и свједочити да је Дервишевић Дедо, то ми је 
било прво свједочење, Дервишевић Дедо да је убијен у Лушци Паланки и ко га је убио 
ишо сам свједочити, да би она остварила пошто је имала кажем, то је други брак 
Дервишевић Деде, пошто је она имала четворо маљолетне дјеце да би остварила 
пензију ил` неко примање за ту дјецу.  
 
 Председник већа: А реците ми како се она звала? 
 
 Сведок Месуд Авдић: Она се звала Мина.  
 
 Председник већа: Дакле... 
 
 Сведок Месуд Авдић: Мина Дервишевић, дјевојачки Рамић.  
 
 Председник већа: Дакле реците ми да ли сте јој причали о смрти њеног супруга, 
како, на који начин је страдао? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Нормално да јесам. 
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Председник већа:   И шта сте том приликом рекли, ко га је убио? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Јовановић Милорад. 
 
Председник већа:   Добро. Ево ја ћу вас препустити заменику тужиоца, да вам 

постави питања ако буде имао. Изволите. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја вас нећу много..., добар дан. Само бих 

се вратио на оно злостављање које сте описивали у односу на вас прво, дакле када сте 
дошли у полицијску станицу, када су вас сместили ту доле, ви сте рекли сваки дан сте 
добијали те порције по три пута. Само бих вас мало ако могу вратио у те тренутке да 
опишете како вас је злостављао, мало прецизније, дакле тамо у изјавама сте то мало 
детаљније описивали, оно да сте имали..., да сте били крвави, да сте имали отоке, да сте 
имали..., тако. Ако можете само да ми опишете дакле детаљније мало уколико се сећате 
тога, како је то изгледало када вас је изводио сваки пут и са мало више детаља. Жао ми 
је што морам да вас поново подсећам на то. 

 
Сведок Месуд Авдић:  Е овако, сваки би пут тај Јовановић..., реко сам, ми смо 

били удаљени својих 150 метара од станице полиције. Сваки би пут кад би ја ишо на 
испитивање тај Јовановић дошо, и ја кад улазим у просторију ту где је испитивано, 
Вукојевић Славко је сједио за столом, а Бошко је стојао. И наћерали би ме на једну 
столицу да сједнем, чим сам сјео на столицу нама је почела туча. Први тај Јовановић, 
одма би ме почео тући и не испитива, ништа, нег само јебе турску и балијску мајку. 
Славко испитива, господин туче. Реко сам већ једном. Покушао сам једном главу 
заштитит рукама, он је реко види га вели зна и карате. И једном сам му реко па нисам 
ти ништа крив човјече драги, мани се једном, више немој ме тући. Он ништа побрајао 
није, нег тукао и мене. О онда он мало одустане, два, три пута ме ошине Славко, 
одустане, онда Петровић, Петровић ме је ошинуо два пута, ја сам рекао човјеку еј 
човјече шта је са тобом, и стварно човек је одустао. Али он око мене, на мене, није само 
на мене, нег на свију окомио, ко кад јастреб кокош кљуца е тако и он туче. Ја сам 
господине драги изашао из Лушци Паланке са четири поломљена ребра, а поломио ми 
је Јовановић Милорад.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И тако три пута дневно вас је тако 

доводио и....? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да, три пута. Ујутру, на подне и навече. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Чак сам, једном смо..., кад је....овај и у два по поноћи 

ишли на испитивање, кад је Џемал Авдић утеко, у два попоноћи смо ишли на 
испитивање. И онда што нас је тукао ту у тој полицији, свију, онда од полиције реко 
сам има 150 метара до куће, исто је туко док нисмо ушли унутра, и онда смо цијелу ноћ 
стајали уза зид, руке преслоните, глава према зиду. Цијелу смо ноћ стајали. А он је био 
вани, пазио да не би који спавао или да не би држао руке... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро, хвала вам ја немам више питања. 

Хвала вам на овоме. 
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Председник већа:   Хвала. Реците ми само молим вас да ли вам је случајно 
супруга, сад покојна, Дервишевић Деде, говорила о томе да је Милорад Јовановић 
долазио код ње у кућу, да их је чувао од пљачке, од напада војске. Да ли вам је некад 
нешто рекла у том контексту? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Ко јел ми реко? Мина? 
 
Председник већа:   Покојна супруга сада, Мина. Значи супруга Дервишевић 

Деде. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Не, не. 
 
Председник већа:   Јел Милорад Јовановић каже да је он одлазио код ње после 

свега тога, да је одлазио код ње у кућу, да их је чувао, да је то било до '95.године. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја не кажем, можда је и одлазио да мало ублажи грижу 

савјести зато што јој је убио мужа, а остало четворо, петоро малолетне деце. 
 
Председник већа:   Ја вас само питам... 
 
Председник већа:   Да умири своју грижу савест што је то урадио. Тај исти 

чувао стражу, а од 500 нумера, значи од 500 кућа у Скуцаном Вакуфу они су растерали 
све, само остало је 11 фамилија, и онда су их чували а остали су та његова полиција, 
пљачкала муслиманску имовину, рећи ћемо бошњачку имовину, по локалним селима и 
по Скуцаном Вакуфу. Госпођо драга у Скуцаном Вакуфу је било 35% људи који су 
радили у Њемачкој, било је 40% људи који су радили по Словенији и по Хрватској, то 
је већином претежно 100% муслимански живаљ, једино пар кућа, пет кућа било је 
српских, одакле је господин Милорад оженит са Диљак Радом, од сина Миће и мајке 
Мите. 

 
Председник већа:   То су вам накнадна сазнања јел тако? Пошто ви кажете у то 

време нисте познавали Јовановић Милорада, јел тако? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Сад га знам. 
 
Председник већа:   Е молим вас, само ћу вас молити прецизно ми одговорите, 

да ли сте говорили нешто са Мином Дервишевић о Јовановић Милораду осим што сте 
рекли да је он убио њеног супруга, да ли вам је она том приликом рекла да је долазио 
Милорад Јовановић у њену кућу, не ваш закључак? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Не, не. 
 
Председник већа:   Није вам причала о томе? Добро. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Не. 
 
Председник већа:   Изволите браниоче. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Само једну секунду молим вас, кад је тако храбар што је 

заклонуо руком да му ја не виђам лице? 
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Председник већа:   Није заклонио него држи слушалице. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Шта држи, слушалице. 
 
Председник већа:   Слушалице да вас чујемо боље. 
 
Сведок Месуд Авдић:  И окренуо контра, што не окрене лице мени. 
 
Председник већа:   Немојте тако молим вас господине Авдићу, слушајте сада 

питања браниоца. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја сам њега молио '92., да ми не ради то па је радио. 
 
Председник већа:   Ја разумем да сте ви и острашћени и све, али морате да ипак 

поштујете мало и суд и да дозволите да вам питања постави бранилац. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Добро, добро, ево, бићу толико парламентаран да ћутим. 
 
Адвокат Марко Миловић: Можете ли ми рећи колико пута сте давали изјаве у 

вези овог догађаја, везано за Лушци Паланку и...? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па ја мислим ово је сад четврти пут. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли нам рећи где сте све давали и када? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Молим? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Где сте све давали изјаве и када? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па давао сам, први сам пут давао већ сам рекао тој 

Мини, Дединој супруги, да би остварила материјалну добит, речћемо пензију, дао ту 
своју изјаву. Па сам једном давао изјаву не знам за кога, чак сам и водит у Лушци 
Паланку да покажем гдје сам био, гдје сам испитиван, па сам био недавно, ове године 
или прошле, не сјећам се, у Сарајеву исто као свједок против Рученића. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Занима ме претходни... 
 
Сведок Месуд Авдић:  И ово сада овде. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јесте ли давали изјаве и пред МУП-ом Кантона 

Бихач, Унско санског? 
 
Председник већа:   У полицији? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ово је први пут да сам овде у.... 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: У МУП-у, у МУП-у, у 

Бихаћу? 
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Сведок Месуд Авдић:  Не, не. У МУП-у Санском да. 
 
Председник већа:   У Санском мосту јесте ли давали, у МУП-у? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да. 
 
Председник већа:   Јесте, добро. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Када сте давали, да ли се сећате? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па јесам сад реко, први пут сам давао у Санском мосту... 
 
Адвокат Марко Миловић:  Када, када? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја мислим да је то било око '98., '99., тамо. Јер ја сам био 

у логору на Мањачи, па сам из логора Мањаче изашао у Карловац, из Карловца сам 
изашо у Њемачку, ја сам се из Њемачке вратио '97., у седмом мјесецу, својој кући.  

 
Адвокат Марко Миловић:  Давали сте и пред тужилаштвом, јел? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Када? Не знате ни то? 
 
Сведок Месуд Авдић:   Не могу се сјетит када. Углавном кад овај, кад тај 

предмет што се води против њега, ја мислим да ми је овај трећи, четврти пут. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Пре него што вам будем поставио друга питања, 

рекли сте да добро познајете Јовановић Милорада, јел? 
 
Председник већа: Говорио је о томе, немојте поново, рекао је да га није 

познавао, из виђења га је знао, него касније... 
 
Адвокат Марко Миловић:  Предочио бих му део који је јел рекао 2015.године, 

17.04.  
 
Председник већа: Реците, који део. 
 
Сведок Месуд Авдић: Тај господин нек каже и до које године је радио у Оштрој 

Луци као полицајац. 
 
Председник већа:   Сачекајте само да вам се постави питање. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Након око пола сада када су довели Саду у логор 

ушла су два полицајца и то Јовановић Милорад, и још један полицајац, мислим да се и 
он зове Милорад.  
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Сведок Месуд Авдић:  Да. Ја мислим да је имао чак младеж на бради, знам да је 
из Јелашиноваца, или из Тук Бобије, али не знам тога човјека презиме. Мислим јес 
битно, али тај ме човек није малтретирао, ја не могу рећи, ја говорим само истину и 
само... Тај ме човјек није ни прстом тако. Ја сам већ реко мене ко је тукао, а највише он 
се истицо, туко ме он, туко ме Славко и туко ме Бошко. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Значи ви сте убеђени баш да је овај Јовановић 

Милорад, а не овај други Милорад? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Не, не, Јовановић Милорад, ја сам му сазнао после име, 

зато што је он био школски друг, овај ишао у основну школу са Авдић Џевадом. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јел вам познато одакле је Јовановић Милорад? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Молим? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јел вам познато одакле је Јовановић Милорад? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Из Доњег Липника. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Аха. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ми зовемо, у ствари има Горњи и Доњи Липник, а он је 

из Доњег Липника.  
 
Адвокат Марко Миловић:  Кажите ми да ли сте се са неким консултовали у 

вези давања изјава, у протеклом периоду? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Како мислите консултовао? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да ли сте разговарали о томе како ћете дати 

евентуално изјаву, да вам неко нешто суфлирао? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Мислите, па немам се ја с ким господине, они су то..., ја 

само причам оно што сам ја видио својим очима, ја не причам оно чуо од онога, чуо од 
онога, него ја причам оно што сам ја доживио.  И што су доживели они што су били са 
мном. 

 
Адвокат Марко Миловић: Добро. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја причам своје догађаје и причам, тврдим сто посто 

пред богом и пред народом да је Милорад Јовановић убио Дервишевић Деду. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Доћи ћемо до тога. Кажите ми кад су вас хапсили 

тог дана, како ви кажете, ко је све био још лишаван слободе? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ко је био лишен слободе са мном заједно? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да. 
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Сведок Месуд Авдић:  Био Авдић Есад, Авдић Џевад, Авдић Сулејман, и Адић 
Емсуд. Тај исти дан кад смо отишли у Паланку, нама је исти дан враћен кући Авдић 
Емсуд, Авдић Сулејман и Авдић Џевад. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Е сад ме занима... 
 
Сведок Месуд Авдић:  А остао сам ја и Авдић Есад, и реко сам накнадно исти 

дан око девет, пола десет дошао је Дервишевић Дедо. 
 
Председник већа:   А јел тада дошао и Демиревић милицајац, како сте рекли? 

Да ли се тада појавио и милицајац Демировић? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Милицајац? 
 
Председник већа:   Демировић? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Демировића ми смо ту затекли, он је био ту прије. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја кад сам уишо, ја сам затеко тога Демировића, он је 

негде ухапшен на неком водоводу вамо, негде око Крупе, око Бихаћа, он се нама 
представио Демировић Мухамед.  

 
Председник већа:   Добро. Изволите даље питања. 
 
Сведок Месуд Авдић:  И он је остао иза мене кад сам ја отишо на Мањачу, у 

понедељак, он је остао иза мене. 
 
Адвокат Марко Миловић:  А јесу ли вам шта род, пошто видим да исто има 

презиме Џевад, Емсуд, Сулејман? Јесу ли вам род, фамилија, како већ? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Они су ми рођаци, ја. 
 
Адвокат Марко Миловић:  И рекли сте да су њих пустили после тога? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Њиха су тај исти дан пустили, онда је након три, четири 

мјесеца Авдић Џевад пронађен то ти је између Скуцаног Вакуфа и Поткраја. Нађен на 
Радановом пољу мртав. Далеко од кућа пет километара. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Имате ли објашњење зашто су њих пустили, 

обзиром да сте иста породица, и да...? 
 
Сведок Месуд Авдић:  То ја не знам. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Вас су задржали а њих су пустили? Да ли знате да 

ли постоји неки разлог? 
 
Сведок Месуд Авдић:  .....Ми смо ишли посебно, свак посебно у просторију на 

испитивање, ја са њима заједно нисам био на испитивању, нит знам што су их.... 
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Адвокат Марко Миловић:  Имате ли објашњење како сте рекли да су вас 

изводили три пута дневно вас тукли? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Имате ли објашњење зашто, јесте ли чули, јел 

знате? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па фол, он фол дође по нас, каже зове вас Славко на 

испистивање и горе одемо исто испитивање, наоружање ђе вам је, где си сакрио, где си 
закопао, колко имаш, ја сам имао пушку и предао сам пушку. А он зна коме сам ја 
предао пушку и он каже шта ти је он да му јебем мајку и њему и мени.  А ја сам предао 
пушку нисам смио њима предати, нег сам предао Кецман Предрагу „томпсон“, и 
Кецман је Предраг донио пушку у станицу полиције у Лушци Паланци. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Није ми то била намера да вас питам, него ми је 

била намера да ли можете да објасните зашто су једино вас три пута изводили, да ли сте 
сазнали, да ли имате објашњење за то. Три пута дневно 12 дана? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Не разумијем ја то шта хоћете казат. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Зашто су само вас једино тукли три пута дневно, да 

ли имате објашњење? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па није само мене, него ми смо ишли сви посамо. Три 

пута дневно тући, ишао је и мој брат три пута, али нисмо ишли заједно него дође води 
једног по једног.  

 
Адвокат Марко Миловић:  Само сте ви то тако... 
 
Сведок Месуд Авдић:  Једног по једног, ми смо увођени у ту просторију један 

по један и испитивани, тучени, један по један. А вајк нас је он чекао и он је увијек 
тукао, барем мене, а и они су остали казивали да су и њега. Он, он као да се истакне да 
је он тако морам рећи Србин, да он чува државу, он се највише истицао. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Јесу ли тражили они нешто од вас, неку изјаву, неке 

информације војне природе, или било какве друге? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Не, ма шта ће он тражит од мене кад они оно што су 

захтјевали ја нисам имао, нит сам мого их скупити. Откуд мени, ја сам дошо '91., из 
Хрватске, нисам хтео ић на ратиште јер је у Хрватској донешено, ја сам радио у 
„Вијадукту“ загребачком, и Туђман је донио наредбу ко нема домовницу Хрватску нек 
узме пушку, нек иде  у Вуковар или нек иде у Босну и ја сам међу задњима дошо у 
Босну,  и нисам се мого вратити. Они су најпре нас разоружали у Скуцаном Вакуфу, ми 
нисмо давали никаквог отпора, најпре је дошла Басарина војска нас разоружала, па су 
онда они, ја их зовем пљачкаши, он није био полицајац, он је био пљачкаш и убица. 
Онда су они једне по једне изгонили, ја ти кажем Басарина војска није истерала 
Скуцани Вакуфе од 500 кућа, нег је ишћерала полиција Републике Српске. 
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Председник већа:   Добро, јел имате питања нека. Немојте молим вас толико 
широко да говорите, само одговорите на питање које вам постави бранилац. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли ми објаснисти мало детаљније... 
 
Сведок Месуд Авдић:  Шта ћу они су захтевали од мене да ја испуњавам 

њихове музичке жеље, а ја нисам мого испунити музичке жеље кад нисам имао с чиме 
испунити. Шта може теби голорук човек... 

 
Председник већа:   Изволите наставите. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Шта може голорук човек учинити и... 
 
Председник већа:   Господине Авдићу, молим вас немојте толико... 
 
Сведок Месуд Авдић:  И малтретиран физички и психички. Шта може. 
 
Председник већа:   Апсолутно вас разумем, али морате да саслушате, сада смо у 

фази испитивања од стране браниоца. Значи морате да саслушате његово питање и да 
одговорите. Изволите. 

 
Сведок Месуд Авдић:  Добро, ајде.... 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Значи ограничи се на 

оно што пита бранилац. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја, ја. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли ми рећи, делимично чини ми се да сте 

нешто и рекли, али ме занима, и знам због чега питам, чиме вас је све како ви кажете... 
 
Председник већа:   То је више пута рекао браниоче, немојмо више, и рекао је 

више пута, нећемо. Одбијам вам то питање. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Чиме, чиме? 
 
Председник већа:   Све је рекао и рукама, и палицама и чизмама и све. Немојте 

да се понављамо. 
 
Сведок Месуд Авдић:  И чизмама. Јер ја то морам вама хиљаду пута поновити. 
 
Председник већа:   Не. Не. Молим вас, нисам одобрила питање. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Бејзбол палицом. 
 
Председник већа:   Немојте више господине Авдићу немојте говорити. Значи 

нисам одобрила ово питање. Већ сте говорили о томе. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли ми описати како су изгледале те 

полицијске палице? Знам зашто питам. Полицијска палица. 
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Сведок Месуд Авдић:  То су изгледале оне, нису обичне палице, него оне мало 

дуже палице, и ја сам их господине драги у Лушци Паланци зато 12 дана више примио, 
него што сам их виђао у цивилству за своје 26 година. Ја сам онда имао 26 година, и 
више их примио у Лушцу Паланци за то 12 дана, него што сам их у цивилству видио. Ја 
прије проблема с полицијом нисам имао никад. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Занима ме од Јовановић Милорада да  ли, какву је 

он имао палицу, како ви кажете да је имао? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Палица је била на столу, није он имао, нег палица је била 

код Вукелића на столу и они  би узимали ту палицу са стола како улазе људи на 
испитивање он би узео ту палицу са стола и онда тукао и по глави и по рукама, и по 
леђи. Па ја сам био по леђи и по рукама црн, реко би да сам узео дивљих купина или 
малина, како оћеш. 

 
Адвокат Марко Миловић:  А реците ми како је изгледала та бејзол палица? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја сам вам сад рекао оне дуже палице, ја не знам да ли 

су... 
 
Адвокат Марко Миловић:  Не полицијске палице, него сте рекли бејзбол 

палице. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Углавном од оних нормалних су веће палице. 
 
Адвокат Марко Миловић:  А бејзбол палица како је изгледала? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Бејзбол палица? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да, како је изгледала. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Она има ваљда на врху олово, а ово остало шта ја знам 

шта је. Ја знам да ..... 
 
Адвокат Марко Миловић:  То баш не личи на бејзбол палицу, али добро. 
 
Сведок Месуд Авдић:  И овај овде присутни, да сам за то 12 дана у Лушци 

Паланци, био је вањски ВЦ па су нас пушћали, овај вршио нужду.... 
 
Председник већа:   Јел имате још питања браниоче? Господине Авдићу... 
 
Сведок Месуд Авдић:  Крв, малу нужду крв. 
 
Председник већа:   Сачекајте молим вас даља питања. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Велику нужду крв, малу нужду крв, и то од последица од 

тога ту дотичног. 
 
Председник већа:   Добро. Идемо даље питања. 
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Адвокат Марко Миловић:  Рекли сте да вас је Јовановић Милорад тукао три 

пута јел дневно? 
 
Председник већа:   Опет, браниоче. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Више дана? 
 
Председник већа:   Немојте молим вас, па немојте претерујете стварно са истим 

питањима. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Сваки дан. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да, да, све смо то чули, мене занима друго. Како 

имате објашњење да не можете да се сетите каква је била његова униформа ако сте већ 
толико имали контакт са њим? Питао вас је судија, ја вас исто сад поново питам. 

 
Сведок Месуд Авдић:  Па она је била мало тамнија него од оне, од рецимо 

активних полицајаца, била је тамнија. Ја знам сто посто да није био активни полицајац 
него је био резервни. 

 
Председник већа:   Опет. Сачекајте молим вас... 
 
Сведок Месуд Авдић:  А његов је комшија, његов је комшија био... 
 
Председник већа:   Сачекајте даље питање. Господине Авдићу немојте толико 

широко да говорите.  
 
Адвокат Марко Миловић:  Реците ми везано за Дервишевић Деду. Можете ли 

рећи, можете ли описати како је тај човек изгледао? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Који, Дервишевић Дедо? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Конституција. Да. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Био је човјек, он је отприлике рецимо '35., '36.годиште, 

имао је тада близу 50 година. Човек је био низак, плав, имао је шешир и имао је 
радничке хлаче на себи, и имао је радничке ципеле оне дубоке на себи, и имао је вунене 
чарапе на себи, шешир на глави, кад га је господин убио. Онда су однели све, једино је 
шешир остао. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Занима ме његова конституција каква је, да ли је 

био развијен, није развијен? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Није био, није био развијен. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Колико је по вама он могао да има... 
 
Сведок Месуд Авдић:  Био је јесам реко, плав човек, низак. 
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Адвокат Марко Миловић:  Колико је могао да има килограма, по вама? Видим 
да сте Милорада већ оценили колико је имао килограма. 

 
Сведок Месуд Авдић:  Овај Дедо? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па тако негде, они су исте висине, само што је Дедо 

можда мого њему бити отац. Исте и висине и тежине.  
 
Адвокат Марко Миловић:  Исте и висине и тежине? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја. Само што је овај био старији, умрли, мого му је бит 

отац. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Обзиром на то, на такав опис и Јовановић 

Милорада, и покојног Дервишевић Деде, можете ли ми објаснити како је онда успео 
Јовановић Милорад да подигне и баци Дервишевић Деду? Да ли можете да нам 
објасните? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Шта да подигне? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Рекли сте да је подигао Дервишевић Деду и да га је 

бацио о под. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па кад га је убио онда га је узео за ноге, а ви знате добро 

доле та стопала, а Дедо је Дервишевић лежао на стомак, а он га је узео за стопала доле, 
између, више стопала за ове зглобове и за ноге и пребацио га једноставно на леђа, каже 
видиш да се салдо може направити и уназад.  

 
Председник већа:   Све је то објаснио. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Кажите ми још ово, да ли је неко био од стражара 

тамо кад је то наводно се дешавало? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Кад је он ушо још са тим двојицом? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Био је Јогина, ја му не знам име, али надимак Јогина, ја 

га знам лично, генерација је моја. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јогина? 
 
Сведок Месуд Авдић:  И био је не знам, из Горње Јапре, знам да су му оца 

звали Смајо, мада је Србин, али човек је радио две године са мном у истој фирми, али ја 
не знам како му је име.  Они су били стражари. А кад је био Гуза и његов брат, онда се 
Милорад није смио ни појавити. Јер тај је Гуза и његов брат нас једно вече спасили од 
да нас не убију и не закољу „Подвољкаш“ он зна ко је Вуксан, и... 
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Адвокат Марко Миловић:  Не улазим у то, занима ме само ово кад је било 
везано за Дервишевић Деду ко је био, значи то ме занима? Рекли сте Смајо и...? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Не чујем. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Само ме занима ко је био у време када се то 

наводно дешавало везано за Дервишевић Деду од стражара? 
 
Председник већа:   Па ево рекао је сад. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Добро, да ли има још неко сем те двојице, да ли је 

још неко? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ко је био када се то дешавало са Дервишевић Дедом? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да. Од стражара, значи да ли још неко је био? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Од стражара није нико, него био је тај Јогина, и тај из 

Горње Јапре, они су били стражари. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Добро. Реците ми само још ово. Шта сте имали од 

повреда? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја шта сам имао од повреда? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да, из тог периода. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Имао сам четири ребра сломљена, имао сам руке 

подбухове, имао сам испод руку овако кад подигнем ово горе плаво, реко би да сам 
дивљим купинама или малинама овај..., имао сам ноге отекле и једва сам  унишо и онда 
су нас..., е то сам имао, даље... 

 
Адвокат Марко Миловић:  Хвала, немам више питања за сведока. 
 
Председник већа: Само ћу вас још нешто ја питати. Реците ми молим вас,  

причали сте о томе ко је све био..., сад ми је мисао отишла. Изволите реците, јел имате 
ви неко питање? Немате питања. Имате? Изволите. Ево сад ће вам поставити питање 
оптужени Јовановић Милорад. 

 
Сведок Месуд Авдић:  Добро, може. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добар дан господине Авдићу. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Добар дан. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Рекли сте да је било око 500 кућа у Скуцаном 

Вакуфу јел тако, пре рата? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја, ти знаш то и сам. 
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Оптужени Милорад Јовановић:  Па добро, не знају... 
 
Сведок Месуд Авдић:  Знаш и сам. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Не зна судско веће. 
 
Сведок Месуд Авдић:  А било је четири српске, било је..., дивљаци били су...и 

Предојевићи. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добро, добро, то знамо. 
 
Председник већа:   Сачекајте нека одговори. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ти си отале ожењен, господине драги. И позравићеш ми 

своју Раду и питати је шта јој причаш. 
 
Председник већа:   Добро, јел имате даље питања. Сачекајте молим вас. Јел 

имате још неко питање? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Колико је вас приведено из Скуцаног Вакуфа 

у Лушци Паланци? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Колико нас је... 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Отприлике, отприлике. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па ти знаш, ти си све једнога превео. Преведен сам ја и 

моја четири брата и отац. Преведен је Сафет Авдић, преведен је Суад Чевић... 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Ма немој набрајати имена, само отприлике 

број, број... 
 
Сведок Месуд Авдић:  Преведен је Ибрахим Ахоџић, преведен је Аско Ахоџић, 

преведено је преко 13, 14 људи који су били на Мањачи, 12 је убијено цивила у 
Скуцаном Вакуфу, међу њима и глувоњем човек који је био '64.годиште. Глухоњем 
Дервишевић Садик, глухоњем, значи није знао сам јест, док га неко не... 

 
Председник већа:   Добро, јел имамо још питања? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Рекли сте да сте Кецману, којему Кецману 

пушку, какву сте пушку имали? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ја? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Имао сам „томсона“, „томсона“, предао га 

Кецман Предрагу и Кецман Предраг га је донио у станицу полиције. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Јел он био полицајац или војник? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ко? 
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Оптужени Милорад Јовановић:  Кецман. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ко? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Кецман. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ко јел био полицајац? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Кецман. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па ти знаш ко је Кецман, шта се правиш луд. 
 
Председник већа:   Па реците нам, не знамо ми, реците. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Требаш одговорит на 

питање. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па знаш ти ко је. Какав полицајац, па јел ти знаш ко је 

Кецман Предраг. 
 
Председник већа:   Па реците. 
 
Сведок Месуд Авдић:  То је твог јарана, Брујић Дуле зет.  
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Па ја вас питам јел био војник или полицајац? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па знаш ти. 
 
Председник већа:   Па одговорите. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па јел Дуле Брујић био на сваком хапшењу шофер. 
 
Председник већа:   Господине Авдићу, морате да слушате. Молим вас станите, 

одговорите, јел знате шта је био? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па није он био, Предраг Кецман није био полицајац. 
 
Председник већа:   А шта ће вам та питања, не разумем, реците нам јел нешто 

вама значајно за вашу одбрану? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Значајно, значајно. 
 
Председник већа:   Па реците да знамо. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Кецман Предраг није био полицајац, био човјек, Предраг 

Кецман је био човек. А за тебе ако није ја не знам, али за мене је човек био. 
 
Председник већа:   Добро. Јел имате још питања? 
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Оптужени Милорад Јовановић:  Рекли сте да је било пет...  Јесте ли ви имали 
неких оружаних дејстава? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Нисмо имали господине, нисмо имали, зато што нас је 

Басара прије на 15 дана разоружао. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добро, ал пре, пре у '91., јесте ли имали? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ми смо господине што смо имали имали ловачког 

наоружања и предали. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добро, а '91., јесте ли имали неких оружаних 

дејстава? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Ђе? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  У Вакуфу? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па ми смо из Скуцаног Вакуфа, нисмо из Врхпоља, ми 

смо из Скуцаног Вакуфа. То је Скуцани Вакуф ђе си ти рођен, ваздушне линије сто 
метара. 

 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добро, добро. Добро, знамо дај... 
 
Председник већа:   Сачекајте. Изволите питања даље. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Немој се правит енглез. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Ајд још једно питање. 
 
Председник већа:   Сачекајте молим вас. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Рекли сте за покојног Деду, чиме је он 

одвезен тако мртав? Само то молим вас, није ми било јасно у испитивању. Чиме је 
одвезен он? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Одвезен фургоном. Ти знаш шта је фургон. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Не знам. 
 
Сведок Месуд Авдић:  Значи затворени комби, напред је само имало стакло ђе 

је возач и сувозач. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добро. Хвала.  
 
Сведок Месуд Авдић:  И одвезен према Гредару... 
 
Председник већа:   Сачекајте мало. Сачекајте мало. 
 
Сведок Месуд Авдић:  И ти драги мој господине... 
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Председник већа:   Молим вас господине Авдићу морате да сачекате. Седите 

ако немате више питања. Реците ми како знате како је одвезен Дервишевић Дедо, како 
ви то знате? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Зато што сам ја био уза зид а прозор је био иза леђа, уза 

зид био прислоњен и глава је према зиду, пошто сам ја висок и мршав, испод руку сам 
видео кад су господа га дошла утоварит, пошто је он био у ходник, била је једна 
просторија и мало ходника, и у ходнику је био и набили су му црну врећу на главу, и 
један је за ноге, један за руке и ко кера га убацили у тај камион, у тај комби и одвезли 
према Гредару, а тај се Гредар налази према Босанској Крупи, и они су имали цркву, 
црква постоји на том Гредару, његова црква. 

 
Председник већа:   Значи ви гледате како њега одвозе? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да. 
 
Председник већа:   Реците ми кад у односу на тај догађај, како ви кажете кад га 

је убио Јовановић, јел истог дана, сутрадан, кад га одвозе? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Истог дана. 
 
Председник већа:   Истог дана? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Истог. 
 
Председник већа:   Добро. Реците ми спомињали сте Калтак Саду. Како знате 

Калтак Саду, одакле је он? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Зато што га знам Калтак Саду, сигурно, сто посто. Јер је 

његова мати поријеклом моја комшиница. 
 
Председник већа:   А реците ми јел из вашег места Калтак Садо или није? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Не, он је са Окреча. И њега је дотични преузео са Драге, 

отај тај дотични га преузео и довео га око девет, десет сати ноћу у станицу полиције. 
 
Председник већа:   Добро, сачекајте даље, сачекајте даље, молим вас. Да ли сте 

за то време док сте ви били у тим просторијама „Симе Миљуш“, да ли сте некада били 
везани? 

 
Сведок Месуд Авдић:  Нисам био везан. 
 
Председник већа:   Нисте били везани? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Нисам био везан. Нисам био везан јел нисам имао 

никакве могућности кад је на...., то је било крај главне цесте, на два су ћошка зграде 
стојала два наоружана цивила, рећемо, војника, били су у цивилном оделу. Од тих што 
су нас чували они су били у цивилном одијелу, али су били наоружани. 
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Председник већа:   Добро, да ли има питања још неких додатних? Изволите 
бранилац. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Само бих поставио једно питање, рекли сте да сте 

били грађевински радник, јел тако, пре рата? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Само ме занима одакле вам онда тај митраљез 

„томсон“? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Мој? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Он се не може ни легалним путем ни добити ни 

имати? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Па не може, не може. Што не би ја мого дати, што ја не 

би мого дат 1000 марака за „томсона“, кад је србима долазило са авионима и са 
камионима џабе, а ја сам одвајао исто за ту војску ко и они. Јер ја сам давао 5%, ја сам 
радио у Хрватској, ја сам давао 5% доприноса. 

 
Председник већа: Добро, одговорили сте на питање. Немојте више. Даље молим 

вас. 
 
Адвокат Марко Миловић:  За шта вам је служио тај „томсон“, шта сте хтели да 

са њим? 
 
Сведок Месуд Авдић: Па купио, тај свој „томсон“, ја сам тај свој „томсон“ 

купио од његових Срба за 1.000 марака, купио га. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Знам да нисте га хтели сигурно да држите као украс 

у кући, за шта сте га планирали да користите? 
 
Сведок Месуд Авдић:  Нисам, нисам хтео да држим га за украс, то је већ..., ја 

сам  њега набавио већ кад су почели догађаји. 
 
Адвокат Марко Миловић:  За шта сте га... 
 
Председник већа: Који догађаји, ратни, тад сте га набавили? 
 
Сведок Месуд Авдић: Да. 
 
Адвокат Марко Миловић: Које године? 
 
Сведок Месуд Авдић: Јесам ја сада вама реко Скуцани Вакуф колко је било 

кућа нису дали отпор... 
 
Председник већа: Не, не, које године сте га набавили пита Вас.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Које године.  
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Сведок Месуд Авдић: Које године?  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Да, си набавио то.  
 
Сведок Месуд Авдић: Па исте те године, `92.  
 
Председник већа: Јел` имате даље питања?  
 
Адвокат Марко Миловић: Нисте ми одговорили за шта сте га хтели да 

користите? 
 
Председник већа: Па рекао је кад су почели ти ратни догађаји тад је набавио, 

мислим не знам шта друго да каже.  
 
Сведок Месуд Авдић: Па нисам га пуно ни имо, имо га мјесец дана и предо га  

Басариној војсци. 
 
Адвокат Марко Миловић: Ко је још имао од Ваших да кажем комшија или 

рођака?  
 
Сведок Месуд Авдић: Молим? 
 
Адвокат Марко Миловић: Ко је још имао наоружање такве врсте од Ваших 

рођака и комшија?  
 
Сведок Месуд Авдић: Ма мене не интересује ко је имо, ја ... 
 
Председник већа: Само оно што знате.  
 
Сведок Месуд Авдић: Вам кажем шта сам ја имо.  
 
Адвокат Марко Миловић: Из Скуцаног Вакуфа конкретно.  
 
Сведок Месуд Авдић: Ја, ја, што ја морам теби то рећи.  
 
Председник већа: Добро, молим вас.  
 
Адвокат Марко Миловић: Хвала и то је одговор.  
 
Председник већа: Имате још питања, нема?  
 
Адвокат Марко Миловић: Хвала и то је одговор.  
 
Председник већа: Да ли има неко још питања додатних? Нема. Да ли имате 

нешто још да нам кажете, али пре него што завршимо ја ћу вас питати да ли се 
придружујете кривичном гоњењу и да ли истичете имовинско-правни захтев?  

 
Сведок Месуд Авдић: Нисам то ја добро... 
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Председник већа: Да ли се придружујете кривичном гоњењу овде Јовановић 
Милорада, службеним путем значи тужилац гони, а да ли се Ви придружујете гоњењу?  

 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Разумјете ли? Могу ја.  
 
Сведок Месуд Авдић: Не.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Значи да ли се 

придружујете тужиоцу у кривичном гоњењу Јовановића?  
 
Сведок Месуд Авдић: Да.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Да ли се придружујете?  
 
Сведок Месуд Авдић: Да.   
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Тражите ли накнаду 

штете?  
 
Сведок Месуд Авдић: Тражим. Лично од њега накнаду штете за болне психичке 

и физичке болове.  
 
Председник већа: Добро, то можете у посебном поступку. Хвала лепо. Да ли 

имате још нешто да кажете везано за ове догађаје, што нисмо вас евентуално питали 
или да ви желите нешто још да кажете?  

 
Сведок Месуд Авдић: Не тражим ништа само кажем му да није фер, прави се да 

не зна ово оно и опет понављам нек` прича истину и само истину својој супрузи Ради и 
дјеци већ ако има.  

 
Председник већа: Хоћете ми само још рећи молим вас да ли се сећате када је, 

додуше ми ћемо тражити службеним путем, а да ли се ви сећате када је преминула 
супруга покојног Дервишевић Деде, које године? 

 
Сведок Месуд Авдић: Прошле године, ал` не сећам којег датума ал` знам да је 

прошле године жена умрла.  
 
Председник већа: Добро. Хвала вам пуно, можете ићи.  
 
Сведок Месуд Авдић: Нема на чему. Хвала.  
 
Председник већа: Да ли је ту колега судија?  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Јесте.  
 
Председник већа: Хвала вам пуно што сте нам омогућили да испитамо сведока, 

ево ми вас сви поздрављамо из Београда. Све најбоље, пријатно.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Осман Алибабић: Молим, такође. 

Довиђења.  
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Председник већа: Пријано.  
 
Констатује се да је одјављена видео конференцијска веза у 10,45.  
 
Да ли има неко нешто да примети на овај исказ, да ли неко хоће нешто да каже 

још? Нема ништа. Добро.  
 
Адвокат Марко Миловић: Адвокат Марко Миловић. Примедбе као и на 

претходне али мислим то бих на крају не сада да не дајем примедбе за сваки исказ 
сведока а примедби бих имао и те како, али нећу их сад у овом моменту износити.  

 
Председник већа:  
 
Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

Данашњи главни претрес се одлаже, а следећи заказује за 19. октобар 2018. 
године у 09,30 часова судница број 2.  

 
На главни претрес позвати сведоке: Кугић Ибрахима и Беширевић Хајра.  
 
Присутнима саопштено уместо позива.  
 
Довршено у 10,47.  
 
 

Записничар         Председник већа-судија  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 


